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Nr AO.0002.00013.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXXIII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 28 listopada 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:05, a zakończono o godz. 14:19 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 10 radnych: 

1.Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXXIII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej w Kleczewie Marian Kapela. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 10 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Jacek Pernal zgłosił wniosek formalny w sprawie wycofania z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury. Wyjaśnił, że procedowanie tej 

uchwały może wiązać się ze stwierdzeniem jej nieważności, bowiem Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, jako komisja wiodąca, nie wydała opinii w 

przedmiotowym zakresie. Następnie dodał, że zgadza się ze stanowiskiem radcy prawnego 

Marcina Janiaka, że orzecznictwo w tej sprawie jest różnorodne, ale z ostrożności procesowej, 

wnioskuje o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad, a po uzyskaniu 

opinii komisji merytorycznej, wprowadzenie jej do porządku obrad na kolejnej sesji.  
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Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski poinformował, że w jego ocenie to 

zły pomysł, aby z porządku obrad wycofywać projekt uchwały w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie             

i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury. 

Dodał, że Rada Miejska przystąpiła do procedowania tej uchwały z dość dużym zapasem czasu, 

jednak na LXXXII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie popełniono proceduralny błąd, dlatego 

też należy ponownie przystąpić do jej procedowania. Zaznaczył, że wszystkie materiały są 

Radzie Miejskiej doskonale znane i żadna istotna kwestia, od ostatniej sesji nie uległa zmianie, 

a brak opinii jednej komisji, w jego ocenie, nie może zatrzymać pracy całej Rady Miejskiej.  

Radny Jacek Pernal zgodził się z wypowiedzią burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Mariusza 

Musiałowskiego , jednak zaznaczył, że wymóg formalny jest taki,  że żeby procedować 

uchwałę, konieczna jest opinia merytorycznej komisji. Wynika to z zapisu w Statucie Gminy 

Kleczew. Następnie, zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego Marcina Janiaka, czy 

zagwarantuje, że brak takiej opinii nie spowoduje nieważności tej uchwały?  

Radca prawny Marcin Janiak odpowiedział, że jak słusznie podkreślił burmistrz, komisja już 

wcześniej wydała opinię do przedmiotowego projektu uchwały. Mowa jest więc tutaj tylko           

i wyłącznie o tzw. zabiegu technicznym. Dodał, że w orzecznictwie panuje pogląd, że jeżeli     

w danym statucie nie ma numeratywnych wyliczeń, która komisja w danym przedmiocie musi 

opinię wydać, to  podjęcie uchwały bez takiej opinii nie jest błędem istotnym. Zaznaczył, że na 

względzie należy mieć również fakt, że komisja merytoryczna zapoznała się z materiałami 

dotyczącymi tej uchwały, a także to, że pierwsza opinia w tym zakresie była już przez nią 

wydana. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o organ nadzoru, to żeby uznano nieważność podjętej 

uchwały,  musi dojść do złamania przepisów prawa. Podkreślił, że nie może dać stuprocentowej 

gwarancji, ale w jego ocenie i w jego opinii, nie zachodzą przesłanki, które spowodowałyby ze 

stuprocentowym stwierdzeniem, że uchwała ta będzie przez organ nadzoru wskazana jako 

nieważna. 

Następnie z uwagi, iż radny Jacek Pernal podtrzymał swój wniosek, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Marian Kapela poddał go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania w sprawie wniosku złożonego przez radnego Jacka Pernala o wycofanie      

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej  w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury    

w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury: 

ZA: 1  (J. Pernal) 

PRZECIW: 4 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, W. Krzywdziński, E. Szacowna) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 (A. Chorbiński, M. Łuczak, J. Maciejewski, W. Stolarski)  

BRAK GŁOSU: 1 (H. Maciejewska) 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak)  

Z uwagi, iż wniosek formalny radnego Jacka Pernala został odrzucony, Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Kleczewie Marian Kapela poddał pod głosowanie porządek obrad.                     

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 9  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                        

H. Maciejewska, J. Maciejewski, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (J. Pernal) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXI i LXXXII sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.    

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Adamowo; 

b) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Budzisław Górny; 

c) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Budzisław Kościelny; 

d) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Jabłonka; 

e) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Janowo; 

f) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Kalinowiec; 

g) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Kamionka; 

h) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Marszewo; 

i) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Miłaczew; 

j) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Nieborzyn; 

k) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Przytuki; 

l) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Sławoszewek; 

m) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Sławoszewo; 

n) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Tręby Stare; 

o) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Wielkopole; 

p) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Wola Spławiecka; 

r) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Zberzyn; 

s) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Złotków; 

t) w sprawie nadania Statutu Osiedlu Kleczew; 

u) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew                            

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.             

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                            

i o wolontariacie na rok 2024”; 

w) w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                   

w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury; 

x) w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez 

Gminę Kleczew i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie; 

y) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania podatku 

rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2024, 
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z) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

podatkowy 2024; 

aa) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

podatkowy 2024; 

ab) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

ac) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z  LXXXI i LXXXII sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela poinformował, że protokoły z LXXXI         

i LXXXII sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe 

w celu zapoznania, następnie zaproponował ich oddzielne przegłosowanie. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXXI sesji: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXXXII sesji: 

ZA: 8  (A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska,                         

J. Maciejewski, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 (T. Biegasiewicz, J. Pernal)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 4. . Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 17 października 2023 r. do 20 listopada 2023 r. 

przedstawił burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Jacek Pernal w imieniu mieszkańców gminy Kleczew, którzy nie mają możliwości 

podłączenia do sieci kanalizacyjnej zapytał czy istnieje szansa, aby ujednolicić cenę za wywóz 

nieczystości płynnych, z cenami jakie ponoszą mieszkańcy, którzy takie przyłącze posiadają?  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że na terenie gminy 

działają obecnie trzy oczyszczalnie ścieków, które rzeczywiście mają ujednolicone taryfy. 

Zaznaczył także, że gmina nie ma wpływu na wysokość ceny za wywóz nieczystości płynnych, 

ponieważ jej wysokość ustala dany przedsiębiorca. Wychodząc jednak naprzeciw 

oczekiwaniom mieszkańców, którzy nie mogą podłączyć się do sieci kanalizacyjnej, gmina 
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uruchomiła program, w ramach którego mieszkańcy przy współfinansowaniu z budżetu gminy 

mają możliwość wybudowania przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7a) Sekretarz gminy Marta Sobczak poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej          

w Kleczewie Mariana Kapelę o przedstawienie jednego uzasadnienia odnoszącego się do 

projektów uchwał w sprawie nadania Statutu Sołectwom: Adamowo, Budzisław Górny, 

Budzisław Kościelny, Jabłonka, Janowo, Kalinowiec, Kamionka, Marszewo, Miłaczew, 

Nieborzyn, Przytuki, Sławoszewek, Sławoszewo, Tręby Stary, Wielkopole, Wola Spławiecka, 

Zberzyn, Złotków oraz Osiedlu Kleczew. Wiceprzewodniczący Marian Kapela przychylił się 

do prośby sekretarz gminy. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Następnie przystąpiono do głosowania poszczególnych projektów 

uchwał bez odczytywania, zgodnie  z wersją otrzymaną w projekcie.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/631/2023 w sprawie nadania Statutu Sołectwu 

Adamowo: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7b) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/632/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Budzisław Górny: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7c) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/633/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Budzisław Kościelny: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  
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BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7d) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/634/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Jabłonka: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7e) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/635/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Janowo: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7f) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/636/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Kalinowiec: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7g) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/637/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Kamionka: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7h) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/638/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Marszewo: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 
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Ad 7i) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/639/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Miłaczew: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7j) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/640/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Nieborzyn: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7k) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/641/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Przytuki: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7l) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/642/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Sławoszewek: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7m) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/643/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Sławoszewo: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7n) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/644/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Tręby Stare: 
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ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7o) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/645/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Wielkopole: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7p) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/646/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Wola Spławiecka: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7r) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/647/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Zberzyn: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7s) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/648/2023 w sprawie nadania Statutu 

Sołectwu Złotków: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7t) Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/649/2023 w sprawie nadania Statutu 

Osiedlu Kleczew: 

ZA: 10  (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 
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PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7u) Inspektor ds. rozwoju i promocji Gminy Magdalena Strajch przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew       

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Projekt uchwały został przedstawiony i pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Samorządową, Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/650/2023 w sprawie przyjęcia „Rocznego 

programu współpracy Gminy Kleczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024”:   

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7w) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały               

w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie – w jedną 

samorządową instytucję kultury. Uzasadnienie wraz z aktem o połączeniu samorządowych 

instytucji kultury i statutem Biblioteki- Centrum Kultury stanowi załącznik do protokołu. 

Zaznaczyła, że powyższą uchwałę podejmuje się po raz kolejny z powodu prawdopodobnego 

naruszenia art. 25a. ustawy o samorządzie gminnym, zgodnie z którym radny nie może brać 

udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. Na 

LXXXII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie 24 października 2023 r. odbyło się głosowanie nad 

uchwałą nr LXXXII/619/2023 w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                       

w Kleczewie w jedną samorządową instytucję kultury. Po podjęciu uchwały i analizie 

przeprowadzonego głosowania ustalono, że przedmiotowa uchwała została podjęta niezgodnie 

z art. 25a. ustawy o samorządzie gminnym, ponieważ w głosowaniu nad uchwałą wzięła udział 

radna Halina Maciejewska, która jest zatrudniona w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury            

w Kleczewie. Do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od Wojewody Wielkopolskiego w zakresie 
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czynności z art. 25a. o samorządzie gminnym, na które została udzielona odpowiedź 

wyjaśniająca, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, której obrady zaplanowano 

na dzień 28 listopada 2023 r., zostaną podjęte czynności mające na celu uchylenie uchwały                           

LXXXII/619/2023 z 24 października 2023 r.  i podjęcie kolejnej uchwały w przedmiotowym 

zakresie. W międzyczasie odbywały się posiedzenia stałych komisji Rady Miejskiej                       

w Kleczewie. Wprowadzono także autopoprawki w treści załącznika nr 1 do uchwały: 

1) w §1 ust. 2 „ulica Piłsudskiego 14”, zmieniono na „ulica Plac Piłsudskiego 14”.  

Natomiast w załączniku nr 2 do uchwały wprowadzono następujące autopoprawki:  

2) w §2 ust. 1, siedziba mieści się w Kleczewie przy ulicy Plac Piłsudskiego 14,   

3) w §4 ust. 3- zamiast „organizacja biblioteki jest następująca”, zmienia się na 

„organizacja B-CK jest następująca”,  

4) w §15 ust. 4, zamiast „przedkłada Radzie Gminy”, zmienia się na „przedkłada Radzie 

Miejskiej w Kleczewie”.  

 

Radny Jacek Pernal zapytał, czy w §4 ust. 2 wyrażenie „ rozwoju biblioteki” nie powinno zostać 

zmienione na „rozwoju Centrum Kultury, zwanej dalej B-CK”? 

 

Dyrektor MGBP Magdalena Siupa odpowiedziała, że Statut Biblioteki- Centrum Kultury            

w Kleczewie konsultowany był wielokrotnie z prezesem Krajowej Rady Bibliotecznej Panem 

Janem Krajewskim. Następnie dodała, że łączenie jednostek następuje w celu jednotorowej 

kultury w Kleczewie, a także po to, aby rozwijać działalność biblioteki i ją zabezpieczyć.  

Radca prawny Marcin Janiak wytłumaczył, że zapis słowa „biblioteki” z małej litery w §4         

ust. 2  jest celowym zabiegiem, aby podkreślić działania związane z działalnością i rozwojem 

biblioteki, a nie nowo powstałej instytucji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/651/2023 w sprawie połączenia samorządowych 

instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury: 

ZA: 8 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                           

J. Maciejewski, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 2 ( H. Maciejewska, J. Pernal) 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Radny Jacek Pernal wyjaśnił, że nie zagłosował „za” przyjęciem tej uchwały, dlatego że ma 

wątpliwości co do jej ważności, ale nie zagłosował również „przeciw”, bo jest za połączeniem 

tych instytucji.  

Ad 7x) Sekretarz gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały               

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę 

Kleczew i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu.  
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Powyższy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisję Budżetu i Finansów. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/652/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Kleczew i maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie: 

ZA: 9 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                        

H. Maciejewska, J. Maciejewski, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 (J. Pernal)  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela o godz. 13.21 ogłosił 10 minutową 

przerwę. Obrady sesji wznowiono o godz. 13.33.  

Ad 7y) Referent ds. podatków i opłat  Ewa Kędzierska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania podatku 

rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2024. Prezes Głównego Urzędu 

Statystycznego ogłosił średnią cenę skupu żyta, która jest podstawą do obliczenia podatku 

rolnego na 2024 rok. Z komunikatu GUS wynika, że średnia cena jednej dt żyta wyniosła 89,63 

zł za jedną dt. Zgodnie z prawem stawka podatku rolnego dla gospodarstw rolnych jest 

pieniężną równowartością 2,5 kwintali żyta za 1 ha przeliczeniowy. Podatek rolny od gruntów 

rolnych, który nie stanowi gospodarstw rolnych, stanowi równowartość 5 kwintali żyta za 1 ha 

przeliczeniowy. Zgodnie z art. 6 ustawy 3 ustawy o podatku rolnym, Rady Gmin uprawnione 

są do obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczania podatku rolnego 

na obszarze gminy Kleczew. Średnią cenę skupu żyta za okres 11 kwartałów poprzedzających 

kwartał poprzedzający rok podatkowy 2024 Rada Miejska w Kleczewie obniżyła 

uwzględniając autopoprawkę z kwoty 89,63 zł za jedną dt do kwoty 58 zł za jedną dt.     

Przy ustaleniu tej stawki istotnym było zachowanie wpływów z podatku rolnego na poziomie 

nieodbiegającym od obecnego. W ocenie Wielkopolskiej Izby Rolniczej, obniżenie wyżej 

wymienionej stawki odpowiada aktualnym potrzebom, uwzględniając aktualną sytuację 

ekonomiczną producentów rolnych na terenie gminy.  

Powyższy projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kleczewie, 

której posiedzenie odbyło się 22 listopada 2023 r.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie wraz z autopoprawką: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/653/2023 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

przyjmowanej za podstawę obliczania podatku rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok 

podatkowy 2024: 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7z) Podinspektor ds. podatków i opłat Arleta Stryganek przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok podatkowy 2024. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rolnictwa, 

Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska oraz Komisję Budżetu i Finansów Rady Miejskiej    

w Kleczewie, której posiedzenie odbyło się 22 listopada 2023 r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski zabrał głos informując, że stawki 

podatkowe od środków transportowych nie ulegną zmianie w stosunku do tych z zeszłego roku 

z uwagi na bardzo dynamiczną i niepewną sytuację sekcji transportowej. Dodał, że 

przedsiębiorcy coraz częściej narzekają na ceny paliw i  trudną sytuację ekonomiczną, dlatego 

ma nadzieję, że pozostawienie stawek podatku od środków transportowych na zeszłorocznym 

poziomie, w jakimś stopniu ułatwi im funkcjonowanie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie  z wersją otrzymaną w projekcie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/654/2023 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok podatkowy 2024: 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7aa) Referent ds. podatków i opłat  Ewa Kędzierska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok podatkowy 

2024. Powyższe uzasadnienie wraz z zaproponowanymi stawkami podatku od nieruchomości 

stanowi załącznik do protokołu. Następnie, w imieniu burmistrza wniosła                                             

o wprowadzenie dwóch autopoprawek:  

1) od budynków mieszkalnych ze stawki 1 zł na 0,93 zł,  



 

13 
 

2) od gruntów pozostałych do powierzchni 9999 m2 ze stawki 0,53 zł na 0,48 zł.  

Powyższy projekt uchwały wraz z autopoprawkami został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kleczewie 

oraz Komisję Budżetu i Finansów, której posiedzenie odbyło się 22 listopada 2023 r.  

 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski nawiązując do wniesionych 

autopoprawek (od budynków mieszkalnych i od gruntów pozostałych do powierzchni 9999 m2) 

wyjaśnił, że ustalone kwoty zmniejszono o połowę, w stosunku do kwot, które zostały 

ogłoszone przez  Ministra. Dodał, że zmiany zaproponowane w autopoprawkach spowodują 

stosunkowo niewielki uszczerbek w budżecie gminy, a pomogą mieszkańcom, których budżety 

z każdym rokiem są coraz mocniej obciążane.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela odczytał projekt uchwały, a następnie 

zaproponował jego przegłosowanie wraz z autopoprawkami: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/655/2023 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na rok podatkowy 2024: 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7 ab) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, wniosła o wprowadzenie autopoprawek                            

w następującym zakresie: środki na wsparcie realizacji dodatkowych zadań oświatowych 

obywateli Ukrainy na kwotę 6.859,00 zł, wprowadzenie zmiany  w wydatkach inwestycyjnych 

dotyczących zagospodarowania terenu wokół Stadionu Miejskiego w Kleczewie, które należy 

oznaczyć jako wkład własny gminy Kleczew z końcówką nr 9 (kwota 680.000,00 zł),  

przesunięcie dochodów w ramach porozumienia ze Starostwem Konińskim z 2023 roku na 

2024 rok związanych z niezrealizowaniem w roku bieżącym dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 3186 ( kwota 30.000,00 zł) oraz zmniejszenie 

wydatków bieżących w zakresie funkcjonowania żłobka w wysokości 27.000,00 zł na 

wyposażenie (pomoce dydaktyczne, sprzęt audio wideo, sprzęt do utrzymania czystości). 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, której posiedzenie odbyło się             

22 listopada 2023 r. pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie wraz z autopoprawkami. 

Radny Wiesław Stolarski nawiązując do zakupu kosiarki samojezdnej dla Ośrodka Sportu             

i Rekreacji w Kleczewie za kwotę 100.000,00 zł, poprosił o przedstawienie dokładniejszych 

informacji w tym zakresie.  

Dyrektor OSiR w Kleczewie Anna Jabłońska wyjaśniła, że kwota zaplanowana na zakup 

kosiarki jest wyższa aniżeli koszt kosiarki. Zostało już bowiem przeprowadzone zapytanie 
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ofertowe oraz odbyły się dwa pokazy kosiarek, w wyniku których wybrana została kosiarka na 

kwotę 82.400,00 zł brutto.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z proponowanymi 

autopoprawkami. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/656/2023 zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 7 ac) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, związanych z pracami w zakresie 

zagospodarowania przestrzennego na terenach gminy Kleczew. Są to: sporządzenie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

Odkrywki- Kazimierz Północ-Jóźwin 2A w obszarze gminy Kleczew (w związku z 

aneksowaniem terminu zakończenia prac, wniesiono o  przesunięcie środków) oraz 

sporządzenie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębie Odkrywki- Jóźwin 2B w obszarze gminy Kleczew. Wprowadzone 

zostały również dwa nowe zadania: sporządzenie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów położonych w obrębie Cegielnia, 

Genowefa, Kleczew, Sławoszewek i Sławoszewo (szacowane nakłady 56.000,00 zł w latach 

2023-2028 i w latach 2024-2028) oraz sporządzenie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Kleczew (szacowane nakłady 40.000,00 zł: 

limit na rok 2023 -20.000,00 zł i na rok 2024- 20.000,00 zł).  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z proponowanymi 

autopoprawkami. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXXIII/657/2023 zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, W. Krzywdziński, M. Łuczak,                      

H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 0  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 5 (D. Michalak, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

Ad 8. Wolne wnioski. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski podziękował zastępcy burmistrza 

Annie Skórzewskiej, dyrektor MGOK w Kleczewie Magdalenie Siupie oraz dyrektor OSiR 

Annie Jabłońskiej za zorganizowanie gali boksu w Kleczewie. Podkreślił, że impreza 

zorganizowana była na bardzo wysokim poziomie, z dbałością o najdrobniejsze szczegóły. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela oraz radny Wiesław Stolarski  przyłączyli 

się do powyższych podziękowań. 

Dyrektor MGOK w Kleczewie podziękowała za ciepłe słowa uznania oraz wsparcie i zaufanie 

przy organizacji tej imprezy. 

Sołtys sołectwa Złotków Paweł Jakubowski podziękował za wybudowanie chodnika od 

kościoła w kierunku cmentarza w Złotkowie.  

Na powyższych podziękowaniach zakończono.  

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

 

                                                                     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                                 Marian Kapela 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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